
 
 
 
 
 
 
Všechny Vás zdravím z Olomouce, 
již jsem se k dění v ČPV a ČSTPS nechtěl vyjadřovat, protože vše potřebné jsem 
řekl na našem prosincovém setkání v Praze, přesto mi nedá, abych se k 
aktuálnímu dění nevyjádřil. 
Sportovní střelci dobrovolně přestoupili z ČSTPS do ČATHS, a i s odstupem času 
jsme rádi, že jsme tak učinili. V této asociaci vládnou nejen kamarádské 
vztahy, ale je zde vytvářeno i v této napjaté době klidné a nekonflikní 
prostředí. Jsem doslova zděšen, že by sportovci, kteří se čtyři roky 
připravovali, dřeli, plnili nominační kritéria k účasti na paralympiádě, a to 
za velkého přispění a obětavé práce trenérů, asistentů, nutných doprovodů a v 
neposlední řadě za mravenčí práce sekreteriátu ČATHS, nestartovali na LPH 
2012. 
Dobře danou situaci popsal Jirka Ježek, s jeho názorem se ztotožňuji. Zároveň 
podporuji návrh Viktora Zapletala jak v postupu jednání s ČPV, tak i dopisu 
IPC. 
 
Účastník paralympiády 2008 a předseda sekce střelectví Vladimír Marčan       


